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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Tudja-e a kormány, hogy mi történik a bátonyterenyei 
akkumulátor-hulladékkal?" 

(Gulyás Gergely)

Tudja-e a kormány, hogy mi történik a bátonyterenyei akkumulátor-hulladékkal?

Tisztelt Miniszter Úr,

Ön előtt is ismert, hogy a dél-koreai hátterű bátonyterenyei SungEel Hightech Hungary Kft. 
akkumulátor hulladék-feldolgozó tevékenységét a súlyos környezeti és munkavédelmi 
szabálytalanságok miatt, a közfelháborodás nyomására a kormányhivatal a felfüggesztette. Hogy 
azóta mi történik ott, arról ellentmondásos hírek érkeznek. Továbbra is nagy a sürgés-forgás a 
telephelyen, amit akár az ott tárolt veszélyes hulladék elszállítása is magyarázhat. Ugyanakkor arról
is hallani, hogy a feldolgozandó hulladékot, vagy annak egy részét csupán az ipari parkon belül egy 
másik cég üzemcsarnokába viszik át, és zavartalanul folyik a környezet- és egészségkárosító 
tevékenység, és a veszélyes hulladék szabálytalan tárolása. Ez nagyon aggasztja a környéken élőket,
és megkérdőjelezi, hogy a hatóság sikeresen fellépett-e az emberi egészség és a környezet 
védelmében.

Sokan nagyon szeretnénk tudni, hogy pontosan mennyi és milyen típusú akkumulátor hulladék van 
a bátonyterenyei üzemben, és hova és milyen körülmények közé kerül innen a hulladék. Egyáltalán,
van-e megfelelő kapacitás és technológia a hulladékok biztonságos feldolgozására?

Várom válaszát!

 

 


